
PROTOKOŁ  NR  XLV/ 2023
z przebiegu obrad X.LV Sesji Rady Gminy Śhrinice Warckie, która odbyla się w dniu

28 listopada 2023 r. o godz.10:11-11:08

Sesję  otworzyła  Przewodnicząca  Rady   Gminy   Świnice   Warckie  pani  Halina  Jeżak,

przywitała wszystkich obecnych.  Po  sprawdzeriu obecności   stwierdziła,  że na stan  15  radnych

obecnych jest  14,  co  stanowi  quorum, przy  którym rada gminy  może  obradować  i podejmować

uchwały , nieobecni radni :Mateusz Bielawski- lista obecności w załączeniu do protokołu.

Następnie jednogłośnie przyjęto następujący porządek obrad :

1.    Otwarcie sesji.

2.    Sprawdzenie obecności i  stwierdzenie quorum.
3.   Przyjęcie porządku obrad.
4.    Przyjęcie protokołu z poprzedniej  sesji.

5.    Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał rady gminy.
6.    Infomacja o działalności Wójta Gminy między sesjami.
7.    Informacja w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna.
8.    Podjęcie uchwał w sprawie:
1 )    określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;

2)   określenia zwolnień od podatku od nieruchomości;

3)   obniżki średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego;
4)    wprowadzenia zwolnień od podatku rolnego;
5)   Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2024 rok;
6)   wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Świnice Warckie na 2023 rok;
7)   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świnice Warckie na lata 2023-2028;
9.    Wolne wnioski i infomacje.
10. Zamknięcie sesji.

Ad.1

Jak wyżej .

Ad.2

Jak vwżej

Ad.3

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie

Ad4.

Przewodnicząca Rady Gminy poinfomowała, że zwyczajowo protokół z poprzedniej sesji wyłożony jest

do wglądu przed sesją na stoliku w sali konferencyjnej.

Protokół przyjęto jednogłośnie bez uwag.



Ad.5

Sprawozdanie przedstawiła Pani Wójt--sprawozdanie w załączeniu.

Ad.6

Infomację   o   działalności   Wójta   Gminy   między   sesjami-   przestawiła   Wójt   Gminy   Sylwia

Bartczak-infomacja w załączeniu.

Radny  Krzysztof Wróblewski  zapytał  czego  dotyczyło  spotkanie  donośnie  zabytków z  Panem

Remigiuszem Ślipcem i czy poruszana była sprawa  Dworku w Gusinie.

Pani  Wójt  odpowiedziała ,że  spotkanie dotyczyło  spraw już przyznanych  dotacji-a dokładniej

jakie dokumenty trzeba złożyć jakich fomalności dopełnić.

Pan Remigiusz jest pracownikiem BGK i rozmawialiśmy jak postępować aby uniknąć błędów w

realizacji projektów.

Sołtys  sołectwa Praski  Pan  Tomasz  Kawczyński  zapytał  czy  można zapisywać  się   jeszcze na

przydomowe oczyszczalnie.

Pani  Wójt poinfomowała  ,że jak  najbardziej  zapisy  trwają do  15  grudnia,  a tak naprawdę  do

zamknięcia listy, także można się zapisywać.

Szacunkowy czas instalacji szamb to jesień 2024 rok.

Ad. 7 Infomację w sprawie średniej ceny sprzedazy drewna przedstawiła Skarbnik Gminy Pani

lwona Mokrzycka- Lis.

Brak pytań do przedstawionej informacji.

Ad 8.1

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości przedstawiła

Skarbnik Gminy Pani lwona Mokrzycka- Lis.

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania.

Uchwalę    nr    XLV/35l/2023    w    sprawie    określenia    wysokości    stawek    podatku    od

nieruchomości  -  podjęło  jednoglośnie  „14  glosów  za"  -  prołokól  imienny  z  glosowania

w zalączeniu.

Ad 8.2

Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  zwolnień  od  podatku  od  nieruchomości  przedstawiła

Skarbnik Gminy Pani lwona Mokrzycka- Lis.

W związku z brakiem  pytań przystąpiono do głosowania.



Uchwalę  nr XLV/352/2023  w  sprawie  określenia  zwolnień  od  podatku  od  nieruchomości  -

podjęto jednoglośnie „14 glosów za" -protokól imienny z glosowania w za]ączeniu.

Ad 8.3

Projekt  uchwały   w  sprawie   obniżki   średniej   ceny   skupu  żyta  dla  celów  podatku  rolnego

przedstawiła Skarbnik Gminy Pani lwona Mokrzycka- Lis.

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania.

Uchwa[ę nr XLV/353/2023 w sprawie obniżki średniej  ceny skupu żyta d[a ce]Ów podatku

rolnego    -    podjęto   jednoglośnie   „14   glosów   za"    -   protokól    imienny   z   glosowania

w zalączeniu.

Ad. 8.4

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku rolnego przedstawiła Skarbnik

Gminy Pani lwona Mokrzycka- Lis.

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania.

Uchwalę  nr  XLV/354/2023  w   sprawie  wprowadzenia  zwolnień   od   podatku   rolnego   -

podjęto jednoglośnie „13 glosów za", Radny Krzysztof Wróblewski opuścil salę obrad i nie

wzią] udzialu w glosowaniu-  protokól imienny z glosowania w zalączeniu.

Ad.8.5

Na sale obrad powrócił radny Krzysztof Wróblewski.

Projekt uchwały w sprawie Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2024 rok

przedstawiła Sekretarz Gminy Pani Mariola Czochara.

W związku z brakiem  pytań przystąpiono do głosowania.

Uchwalę    nr    XLV/355/2023    w    sprawie    Programu    wspólpracy    z    organizacjami

pozarządowymi  na  2024  rok  -  podjęto  jednog]ośnie  „14  g]osów  za"  -  protokól  imienny

z glosowania w zalączeniu.

Ad. 8.6

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Świnice Warckie na 2023 r.

przedstawiła Skarbnik Gminy Pani lwona Mokrzycka- Lis.



Radny   Krzysztof  Wróblewski   zwrócił   uwagę   ,że   w   projekcie   uchwały,   którą   dostał  jest

niepoprawna kwota deficytu budżetowego i należałoby to poprawić.

Pani skarbnik odpowiedziała, że faktycznie jest błąd w projekcie, ale teraz do podjęcia uchwały

przeczytała już  poprawną wartość i poprosiła o poprawienie kwoty w  projekcie.

W związku z brakiem dalszych uwag  przystąpiono do głosowania.

Uchwalę  nr  XLV/356/2023  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  Gminy  Świnice

Warckie na  2023   -podjęto jednoglośnie „14  glosów za"  -protokól imienny z glosowania

w za]ączeniu.

Ad. 8.7

Projekt uchwały  w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej  na lata

2023-2028    przedstawiła  Skarbnik  Gminy  Pani  lwona  Mokrzycka-  Lis  -w związku z  brakiem

pytań przystąpiono do głosowania.

Uchwalę  nr  XLV/357/2023  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  Wieloletniej   Prognozie

Finansowej  na  lata 2023-2028   -  podjęto jednoglośnie  „14 glosów za „  -  protokól imienny

z glosowania w zalączeniu.

Ad.9

Radny  Michał Krawczyk zapytał Panią Wójt kto pozwolił na zabranie przystanku autobusowego

z miej scowości Grodzisko.

Pani  Wójt odpowiedziała,  że w dniu wczorajszym otrzymała wiadomość od prezesa straży  OSP

Grodzisko,   że   przystanek   przeszkadza,   jest   posadowiony   częściowo       na   terenie   straży

aczęściowo   na  terenie   działki   prywatnej   osoby,   która   nie   wyraża  już   na   to   zgody   i   ma

interweniować  w tej  sprawie,  wiec  zleciła pracownikom aby  zabrali  przystanek  i  przywieźli  go

na teren Urzędu i ewentualnie jak już się znajdzie właściwe miejsce przystanek wróci. Natomiast

w  dniu  dzisiejszym    od  rana  było  mnóstwo  telefonów  od  mieszkańców  dlaczego  przystanek

został zabrany i żeby ten przystanek wrócił bo dzieci tam czekają na autobus szkolny.

Sołtys  sołectwa  Grodzisko  Zygmunt  Grzelak powiedział,  że  straż nie jest  własnością   Prezesa

Straży żeby decydował czy przystanek może tam stać czy nie.

Pani  Wójt odpowiedziała,  że  w pewnym  stopniu to jest w gestii  Pana  Prezesa,  ponieważ został

wybrany  na  przedstawiciela jednostki  i  wyraza  wole  wszystkich  członków,  więc  skoro  Prezes



jednostki  zadzwonił,   że  trzeba  zabrać  ten  przystanek  bo  przeszkadza,   została  podjęta  taka

decyzja.

Pani Wójt poinfomowała, że po dzisiejszych telefonach zadzwoni do Pana prezesa porozmawia

jeszcze raz czy ten przystanek może wrócić na to samo miejsce, gdyż ta lokalizacjajest najlepsza

ze względu na to że autobus tam zawraca.

Sołtys Zygmunt Grzelak dodał, że nie potrzebnie podpisywał grant na krzesełka do straży mógł

podpisać  grant na nowy przystanek dla dzieci.

Radny  Michał  Krawczyk powiedział,  że  ten  przystanek nie  stawiali  pracownicy    Gminy  tylko

była to jego inicjatywa, a mimo to przystanek został zabrany.

Pani   Wójt   odpowiedziała  że   skoro   dostała   informację   od   prezesa   Straży   -przedstawiciela

którego  mieszkańcy  sami  wybrali,  że  przystanek jest  tam  zbędny  i  przeszkadza  bo  zastawia

bramę   a   ma   przyjechać   transport   z   szambem   i   nie   będzie  jak  wjechać,   podjęła   decyzję

o tymczasowym zabraniu przystanku i jak tylko znajdzie się odpowiednia lokalizacja ,która nie

będzie budziła wątpliwości przystanek wróci.

Radny Michał Krawczyk poprosił, aby  przystanek wrócił jak najszybciej.

Sołtys Zygmunt Grzelak zasugerował,  że w takim razie  skoro nie ma przystanku powinna być

codziennie otwierana świetlica wiejska, aby dzieci miały gdzie czekać na autobus.

Pani  Wójt odpowiedziała ,że  sprawa użyczenia sali jest dość kontrowersyjna,  nawet w kwestii

użyczenia  na  lokal   dla  komisji  wyborczych,   ponieważ  komisja  nie  może  otrzymać  nawet

szklanki, gdzie w innych lokalach wyborczych  nie ma z tym żadnego problemu.

Radny Sławomir Augustyniak powiedział że w takim razie widocznie jest niewłaściwy człowiek

na nieodpowiednim stanowisku.

Sołtys   sołectwa   Parski   Pan  Tomasz   Kawczyński   nie   zgodził   się   z   wypowiedzią  radnego

Sławomira  Augustyniaka,   twierdząc   że   wręcz  przeciwnie,   Pan  Prezes   podjął   się   zadania,

zaryzykował  i     świetlica  jest  pięknie  wyszykowana,     chodzi  tylko  o  kwestie  dogadania  się

pomiędzy sobą.

Radny  Michał  Krawczyk  poprosił  Panią  Wójt  aby  zorientować  się  ile  kosztuje  profesjonalna

Wiata- przy stankowa.

Radna Beata Prądzyńska zgłosiła że  w  lesie  w  Gusinie  przy  drodze powiatowej  ktoś  wyrzucił

zużyte opony i nie wie co z tym dalej zrobić.

Pani  Wójt  odpowiedziała,  że  wie  o  tych  oponach,  ale  ponieważ  leżą  one  na pasie  drogowym

drogi powiatowej to zgłosiła sprawę do Powiatu.

Radna     Marlena  Borowska  zgłosiła  że  uszkodzeniu  uległ   Witacz  w  miejscowości   Podłęże

i zapytała kiedy będzie naprawiony.



Pani Wójt odpowiedziała że rozezna się jakiego typu jest to uszkodzenie i jeśli będzie można to

wyśle witacz na gwarancje.

Ad. 10

W związku z wyczepaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła XLV Sesję Rady Gminy
Świnice Warckie.

Szczegółowy  przebieg  Obrad  XLV  Sesji  Rady  Gminy  Świnice  Warckie  można  obejrzeć    na
Oficjalnej   stronie  Urzędu  Gminy  Świnice  Warckie  w  zakładce  „Sesje  Rady  Gminy  Świnice
Warckie" -

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała

::,::.:i:.:.t..:.:`:`:``

D]zewodTiiczqca R.dy Gminy

-,c,4   ł/_

tirm Jeżah



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla JST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

Ś``i`t`

nsss      Tel.: +48 22-382 72 00 / E-mail: bo-k@dsss.ću

Numer załącznika

Uchwała   numer   "Uchwała  Nr XLV/356/2023    Rady Gminy  Świnice
Warckie  z dnia 28 listopada 2023 r.  w sprawie wprowadzenia zmian
w  budżecie  Gminy  Świnice  Warckie    na  2023  rok"  została  podjęta
następującą   proporcją   głosów:   jestem   za   14,   jestem   przeciw   0,
wstrzymuję się 0.

Uchwała została po
Data i godzina głos(

Radni zagłosowali iak poniżei :t
|estem za

1. Zbi.g ni ew Aleksandrzak
2. SławomirAuwaustyniak
3. Marlena Borowska   ^
4. Przemvsław Daszko   ^v
5. Tomasż Gralak
6. M ateusz H ałasiewicz
7. Stanisław |aszczak
8. Halina |eżak
9. Paweł Kaźmierczak

10. M ichał Krawczyk
11. Beata Pradzvńska
12. Mirosław Stasiak
13. Beata Łuaowska
14. Krzysztofwróblewski

Wstrzymuję się

BRAK

]estem i)rzeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w f!łosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admz.7].

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.
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DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla ]ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

ns55.      Tel.: +48 22  382 72 00 / E.-mail:bok@dsss.eu

Numer załącznika

Uchwała   numer   "Uchwała  Nr XLV/355/2023    Rady Gminy Świnice
Warckie  z dnia 28 listopada 2023 r.  w sprawie Programu współpracy
z   organizacjami   pozarządowymi      na   2024   rok"   została   podjęta
następującą   proporcją   głosów:   jestem   za   14,   jestem   przeciw   0,
wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 28.11.202310:45:53

Radni zaEłosowali iak poniżej :
|estem za

1. Zbigniew Aleksandrzak
2. SławomirAu!austyniak
3. Marlena Boiowska
4' Przemysław Daszko
5. Tomasz` Gralak
6. Mateusz Hałasiewicz
7. Stanisław Jaszczak
8. Halina |eżak
9. Paweł Kaźmierczak

10. MichałKrawczyk
11. Beata Prqdzyńska
12. Mirosław Stasiak
13. Bea ta Łu.aowska
14. Krzysztofwróblewski

Wstrzymuję się

BRAK

Testem przeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w j=łosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admi.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.
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DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla JST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.
Tel.:  +48 22  382  72  00 / E-mail: bok@dsss.eu

Numer załącznika

Uchwała   numer   ``Uchwała  Nr XLV/354/2023    Rady  Gminy  Świnice
Warckie    z  dnia  28  listopada  2023  r.    w  sprawie  wprowadzenia
zwolnień  od podatku rolnego" została podjęta następującą proporcją
głosów: jestem za 13, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 28.11.202310:42:55

Radni zagłosowali iak poniżei :
]estem za

1. Zb if l niew Aleksandrzak
2. SławomirAu]austyniak
3. Marlena Borowska
4. Przemysław Daszko
5. Tomasz Graldk
6. M ateusz Hdłasiewicz
7. Stanisław ] aszczak
8. Halina |eżak
9. Paweł Kaźmierczak

10. M ichał Krawczyk
11. Beata Prądzvńska
12. M irosław Stasiak
13. Beata Łuaowska

Wstrzymuj ę się

BRAK

]estem przeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w Ź!łosowaniu

1. Krzysztofwróblewski

Operatorem systemu był Admi.i].
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.
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DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla |ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

n§SS       Tel.: +48 22 382 72 00 / E-mail: bcrk@dsss.eu

Numer załącznika

Uchwała   numer   "Uchwała  Nr XLV/353/2023    Rady Gminy Świnice
Warckie  z dnia 28 listopada 2023 r.  w sprawie obniżki średniej ceny
skupu żyta   dla celów podatku rolnego" została podjęta następującą
proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 28,11.202310:40:27

Radni zagłosowali iak poniżei:

|estem za
1. Zbi.aniew Aleksandrzak
2. Sławo m ir Auf l ustyniak
3. Marlena Borowska
4. Przemysław Daszko
5. Tomasz Gralak
6. M ateusz Hałasiewicz
71 Stanisław |aszczak
8. Halina leżak
9. Paweł Kaźmierczak

10. M ichał Krawczyk
11. Beata Prqdzyńska
12. Mirosław Stasiak
13. Beata Ługowska
14. Krzvsztofwróblewski

Wstrzymuję się

BRAK

Jestem T}rzeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w f!łosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admi.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla |ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

Ś`,`t`

n555  .    Tei.: +48 22 -382 72 00 / E-mail: bo-k@dsss.ću

Numer załącznika

Uchwała   numer   ``Uchwała  Nr XLV/352/2023    Rady  Gminy  Świnice
Warckie   z dnia 28 listopada 2023 r.   w sprawie określenia zwolnień
od podatku od nieruchomości" została podjęta następującą proporcją
głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 28.11.202310:38:10

Radni zaEłosowali iak poniżei :
]estemza^'    ^

1. Zbi.f iniew Aleksandrzak
2. SławomirAwaustyniak
3. Marlena Borowska
4. Przemysław Daszko
5. Tomasz Gralak
6. M ateusz llałasiewicz
7. Stanisław Jaszczak
8. Halina Jeżak
9. Paweł Kaźmierczak

10. M ich ał Krawczyk
11. Beata Prądzvńska
12. M irosław Stasiak
13. Beata Łuaowska
14. Krzysztofwróblewski

Wstrzymuj ę się

BRAK

Jestem T)rzeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w f!łosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admi.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.
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DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla JST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.
Tel.:  +48 22  382  72  00 / E-mail: bok@dsss.eu

Numer załącznika

Uchwała   numer   ``Uchwała  Nr XLV/351/2023    Rady  Gminy  Świnice
Warckie  z dnia 28 ]istopada 2023 r.  w sprawie określenia wysokości
stawek     podatku  od   nieruchomości"   została  podjęta   następującą
proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie j awnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 28.11.202310:35:21

Radni zagłosowali iak poniźei:

]estem za
1. Zbigniew Aleksandrzak
2. SławomirAuaustyniak
3. Marlena Borowska
4. Przemysław Daszko
5. Tomasz Gralak
6. M ateusz Hałasiewicz
7. Stanisław |aszczak
8. Halina leżak
9. Paweł Kaźmierczak

10. Michał Krawczyk
11. Beata Prądzvńska
12. Mirosław Stasia k
13. Beata Łuaowska
14. Krzvsztofwróblewski

Wstrzymuję się

BRAK

)estem przeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w f!łosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był 4dm[.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.
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Numer załącznika

Na  sesji  "XLV  Sesja  Rady  Gminy  Świnice  Warckie  28  listopada  2023
rok" stawiło się 14 radnych, natomiast 1 radnych było nieobecnych.

Szczegóły   obecności   radnych   podczas   sesji   przedstawia   poniższa
tabela.

Imię i nazwisko radnego Data i godzina Data i godzina
]oEowania wy]oEowania

1. Zbi.flniewAleksandrzak 28.11.202310..11:53 28.11.202311:08:56

2. SławomirAu.gustyniak 28,11.202310:11:59 28.11.202311:08:56

3. Marlena Borowska 28.11.202310..11..52 28.11.202311:08:56
4' Mtiteusz Bielawski
5. Przemystaw Daszko 28.11.202310:11:52 28,11.202311:08:56
6. Tomasz Gralak 28.11.202310:11:53 28.11.202311:08:56
7. MateuszY^Hałasiewicz 28.11.202310:11:52 28.11.202311:08:56
8. Sta rtisław Jaszczak

'28.11.202310:11:55
28.11.202311:08:56

9. Halina |eżak 28.11.202310:11:52 28.11.202311:08:56

10. Paweł Kaźmierczak 28.11.202310:11:55 28.11.202311:08:56

11. M ichał Krawczvk 28.11.202310:11:53 28.11.202311:08:56
12. Beata Pradzyńska 28.11.202310:11:53 28.11.202311:08:56
13. Mirosław Stasiak 28.11.202310:11:54 28.11.202311:08:56
14. Beata Ługowska 28.11.202310:12:01 28.11.202311:08:56

15. Krzvsztofwróblewski 28.11.202310:11:53 .        28.11.202311:08:56
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System do głosowania elektronicznego dla JST
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Numer załącznika

Na  sesji  ``XLV  Sesja  Rady  Gminy  Świnice  Warckie  28  listopada  2023
rok" stawiło się 14 radnych, natomiast 1 radnych było nieobecnych.

Ustalono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji,

Lista obecności była następująca:

Obecni radni:
1.Zbigniew Aleksandrzak
2.Sławomir Augustyniak
3.Marlena Borowska
4.Przemysław Daszko
5.Tomasz Gralak
6.Mateusz Hałasiewicz
7.Stanisław łaszcza
8.Halina Jeżak
9.Paweł Kaźmiercza
10.Michał Krawczyk
11.Beata Prądzyńska
12.Mirosław Stasiak
13.BeataŁugowska
14.Krzysztofwróblewski

Nieobecni radni:
1.Mateusz Bielawski

Operatorem systemu był Admin.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.


